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ZAPISNIK  

sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 23. prosinca 2024. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 18:00 sati  

  

  

NAZOČNI VIJEĆNICI:   

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, 

Jasmina Kundija Gradiček, Tihomir Buden, Renato Podbojec, Nada Martinčević 

   

OPRAVDANO NENAZOČNI VIJEĆNICI: Mirjana Podbojec  

  

OSTALI NAZOČNI:  

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša savjetnica 

za proračun, financije i računovodstvo, Zdravko Kukec - direktor MARKOM-a d.o.o., 

Spomenka Belcar – voditeljica zapisnika  

  

UTVRĐIVANJE KVORUMA  

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 12 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka.  

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA  

    

Predsjednik – danas smo dobili od Turističke zajednice jedan esej. Naime, na moj zahtjev 

upućen na prošloj sjednici da se dostave podaci koliko je Turistička zajednica sufinancirala 

božićne sajmove Općine Maruševec, dobili smo jednu opširniju sliku cijele priče, malo sam to 

proučio te mi neke stvari nisu jasne i mišljenja sam, a vjerujem da će se i većina složiti da 

krajem prvog mjeseca iduće godine napravimo jednu tematsku sjednicu Općinskog vijeća na 

koju ćemo pozvati direktoricu Turističke zajednice da pojasni neke stvari, npr. Dvor fest, dani 

dvorca Sjevernog Zagorja, gdje mi računamo na Dvorac Maruševec, da li će se moći unutra ili 

ne, na što će Turistička zajednica potrošiti iznos od 6.000,00 eura. U svemu tome ne vidim neku 

pozitivnu priču. Nisam baš zadovoljan sa dobivenim odgovorom, jer se ne odnosi na božićne 

sajmove, ali će se sazvati po tom pitanju sjednica te će se vidjeti do kraja godine što će se vezano 

uz to odraditi. U očitovanju od Osnovne škole Gustav Krklec, vidim da se neke stvari iz 

troškovnika moraju izbaciti i nadam se da će se to na kraju odraditi u roku i da će ići tako kako 

je prijavljeno.  

Pitanje načelniku vezano uz darivanje djece u dvorani Osnovne škole povodom sv. Nikole, 

raspolažem informacijom da su u dvorani bili štandovi sa kokicama, šećernom vatom te me 

zanima u čijem je to angažmanu bilo organizirano, da li je to dogovarala Općina Maruševec ili 

Osnovna škola? Troje, četvero roditelja su mi ukazali na to da je šećerna vata bila oko 5,00 

eura, a kokice 3,00 eura. Roditelji koji su došli po darove koje im je Općina omogućila imali su 

dodatne troškove te većina njih možda nije bila spremna da izdvoji novac za kokice, šećernu 

vatu.  

Načelnik – vezano za štand sa kokicama mi nismo ništa organizirali, došao sam u dvoranu kada 

je već bila podjela darova, ali se može pitati škola na čiji poziv su isti došli.  
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Predsjednik – moli pročelnicu da se pošalje dopis školi i županiji da se očituju jedni i drugi o 

čijem je angažmanu bilo organizirano prodavanje kokica i šećerne vate.  

S. Cerjan – nisam zadovoljna sa odgovorom na moje pitanje koje se odnosilo na pretraživanje 

po transparentnosti proračuna na stranicama Općine Maruševec. Danas sam dobila odgovor, 

međutim nisam dobila odgovor na pitanje koje sam ja postavila. Naime, odgovor je bio da 

prema naputku o okvirnom sadržaju, minimalnom skupu podataka te načinu javne objave 

informacija o trošenju sredstava na mrežnim stranicama jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave te proračunskih i izvanproračunskih korisnika državnog proračuna i 

jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave objavljuju se nužni podaci koji ne 

uključuju opis knjiženja nego naziv troška. Znam što taj naputak propisuje, međutim isto tako 

znam da je to minimum, ali da se može i dozvoljeno je objaviti i širi skup podataka o trošenje 

sredstava. Moje pitanje je bilo upućeno načelniku zašto se u tražilici ne mogu informacije o 

trošenju sredstava lako pretraživati, programer je uz naputak trebao i pročitati da informacije o 

trošenju sredstava moraju biti objavljene na način da su lako dostupne, pretražive i strojno 

čitljive kako je definirano zakonom koji uređuje pravo na pristup informacijama. Isto tako 

informacije o trošenju sredstava moraju se objavljivati najmanje jednom mjesečno i to do 20. u 

mjesecu za prethodni mjesec. Transparentnost na stranicama Općine ne funkcionira, prijašnjih 

godina smo mogli, npr. ukucaš reprezentacija i izbacuje se sve što je vezano uz reprezentaciju, 

sada se podaci ne mogu pretraživati nego se mora prelistati svih 160 stranica i istraživati što se 

nalazi na kojoj stranici. Dakle, ništa nije učinjeno, programer je dao nesuvisli odgovor te 

ponovno pitam načelnika da li ćemo uopće moći čitati na mrežnim stranicama Općine na koji 

način se sredstva troše odnosno da li ćemo moći lako pretraživati podatke o isplatama iz 

proračuna? 

Načelnik – da transparentnost na stranici Općine Maruševec ne funkcionira nije točno i nije 

istina, transparentnost i podaci su objavljeni, to što možda netko traži da mu se u par klika dade 

informacija koju on traži ne znam da li je to moguće na taj način, ali mi ćemo Vaš komentar 

proslijedili programeru pa ćemo vidjeti da li je to moguće napraviti i koliko to košta. Baš da 

ništa nije učinjeno ne stoji, ali ok.  

S. Cerjan – ponovno ponavljam da se prije par godina mogla unijeti ključna riječ u tražilicu te 

se moglo vidjeti da se ne pronalazi ono što tražim. Dakle, na svim mrežnim stranicama, gdje 

god otvorite postoji mogućnost da ukucate u tražilicu ključnu riječ koju želite pretražiti.  

Ne vidim razloga zbog čega je sada lošije nego što je to bilo prije dvije godine. Tražim da u 

onom trenutku kada unesem ključnu riječ rashodi u svezi proslave Dana Općine ili kada unesem 

samo Dan Općine da mi se prilikom pretrage napiše nema zapisa o transakcijama isplatitelja, 

ali prilikom listanja po stranicama od broja 1 do 160 tada će mi izbaciti rashode vezano uz 

proslavu Dana Općine. Molim da programer napravi posao kako spada ili da se raskine ugovor 

sa istim i pronađe novi programer koji će traženo znati napraviti. Očekujem da se prilikom 

unosa riječi u tražilicu izbacuje riječ koja se traži.  

Načelnik – aplikacija za isplatu iz proračuna ne funkcionira na principu google, drugih 

društvenih stranica ili pak weba,  te je to računovodstveni program koji ima i druge kodove i ne 

može funkcionirati na isti način i teško je da možete uspoređivati tražilicu sa isplatama iz 

proračuna sa nekakvim informacijama sa portala itd., ali čim nam se programer javi riješiti će 

se taj problem te će te moći tražiti informacije o velikim izdacima vezanima uz događanja oko 

Dana Općine. 

S. Cerjan – podsjetite programera da je to funkcioniralo prije dvije godine. 

Načelnik – hoću. 
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J. Kundija Gradiček – sada funkcionira na način ako se ukuca npr. trgovina Hrgarek d.o.o. 

tada će izbaciti sve izdane račune vezane uz tu trgovinu, međutim ako se ukuca npr. isplata 

plaća to ne prepoznaje, dakle pronalazi samo nazive dobavljača.    

S. Cerjan – na moje pitanje koliko je načelnik u 2024. godinu potrošio sredstva iz proračuna 

na trošak prijevoza na posao i sa posla, na naknadu troška prehrane, na naknadu po službenim 

putovanjima i locco vožnje. Danas sam dobila odgovor da načelnik mjesečno prima 92,70 eura 

za trošak prijevoza na posao i sa posla, da prima iznos od 100,00 eura za naknadu troška 

prehrane i da mu je u 2024. godini isplaćeno ukupno 2.266,54 eura kao službena putovanja. 

Molim gospođu Vincek da mi se izlista koja su to bila službena putovanja, ali s obzirom da to 

možemo saznati iz prve ruke ljubazno molim da mi načelnik odgovori na što je potrošeno 

2.266,54 eura po putnim nalozima (službena putovanja)? 

Načelnik – to što ste dobili odgovor to je sve u skladu s propisima i dobili ste odgovor prije 

Općinskog vijeća, a što se tiče službenih putovanja gospođa Anica će vam izlistati popis koja 

su to putovanja bila, kamo se išlo i točno kada.   

S. Cerjan – to nije bilo moje pitanje te vas molim da kao načelnik odgovorite sada koja su to 

službena putovanja bila.  

Načelnik – to je isključivo kilometraža auta, ništa drugo, po kilometrima se plaćaju putni nalozi. 

S. Cerjan – to me i zanimalo, da li je riječ o kilometraži. Ne morate se vrijeđati na moja pitanja.  

Ova moja pitanja koja ja postavljam indirektno su vezana za proračun, pa će i o tome ovisiti 

moja razmišljanja kada će se razgovarati o proračunu te imam pravo postaviti takvo pitanje, ne 

treba se načelnik zbog toga ljutiti jer mislim da trebao znati da li je bio npr. u Splitu, Istanbulu. 

Da li općina ima akt o korištenju reprezentaciju s obzirom da nisam dobila za sve račune svrhu 

trošenja reprezentacije iako sam to tražila na prošloj sjednici od gospođe Vincek. Svi znamo da 

prema Zakonu o proračunu moramo imati svrhu trošenja sredstava iz proračuna te za račune 

vezane uz reprezentaciju koje sam sada dobila nisam dobila svrhu uslijed koje su potrošena 

sredstva vezana uz reprezentaciju. 

Pročelnica – posebni akt o trošenju ne postoji ali postoje pojedinačne  proračunske procedure 

za sve vrste isplata iz proračuna.  

S. Cerjan – znam da državna revizija upućuje na to da se izrade akti o trošenju. Zašto nisam 

dobila svrhu trošenja po prošlim računima i računima koje sam danas dobila. Svaki račun mora 

biti odobreni od načelnika kao izvršno tijelo i sa svrhom poslovnog događaja u vezi kojeg je 

izdani takvi račun. Ljubazno vas molim da za sve ove račune koje sam dobila zadnji put, a i 

danas da mi se dostavi svrha.  

A. Vincek – na svaki račun  na kojem se ne nalazi svrha biti će napisano za koje potrebe ili 

poslovne partnere se račun odnosi.  

J. Kundija Gradiček – vidim da je u prijavi projekata i programa udruga branitelja navedena 

između ostalog i skupština, što znači da su od tih novaca koje su dobili iz općinskog proračuna 

morali platiti i svoju skupštinu, a ne da skupštinu Općina plaća još dodatno iz proračuna. 

Pogledavši u registar udruga primijetila sam da su imali izvanrednu izbornu skupštinu za izbor 

novog predsjednika, međutim bilo bi dobro da se upozore da nisu predali obrazac RNO-P 

Ministarstvu financija o promjenama te još uvijek stoji da je osoba ovlaštena za zastupanje 

gospodin Bregović, dakle u prekršaju su. Pregledavajući stranicu o transparentnosti zapelo mi 

je za oko da je iznos bruto plaće u 10. mjesecu bio 29.000,00 eura i u 11. mjesecu 27.000,00 

eura za sve djelatnike, isplata koja je prikazana u transparentnosti ne može biti točna, to je duplo 

više, praktički kao dvije plaće. 
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A. Vincek – predložila bih da vam pismeno damo odgovor, jer trenutno na pamet ne znam 

kolika je bruto plaća i osobno nikad ne gledam te stranice o transparentnosti.  

T. Buden – vezano uz Zakon o braniteljima svaki branitelj ima pravo, ukoliko nema svoje 

grobno mjesto, da istoga dobi, u Zakonu piše da bi se mogla napraviti aleja branitelja, pa me 

zanima budući da smo sve stariji i stariji i svaki tjedan nas napusti barem jedan branitelj, da li 

postoji kakva mogućnosti da se osiguraju grobna mjesta jer postoji puno ljudi koji nemaju svoja 

grobna mjesta? 

Načelnik – možemo se sastati i čuti mišljenja branitelja te raspraviti o toj temi.  

D. Kišić – jedno konkretno pitanje sa MO II, odnosno Jurketinskog polja, ljudi koji se bave 

poljoprivredom vidjeli su da  su izorani putevi što je ružno za vidjeti. Treba napora i malo više 

aktivnosti da se izmjeri taj put jer ga je tako preoranog ružno za vidjeti te je potrebno to 

sankcionirati i upozoriti i ne smije se dozvoliti da si netko uzme za pravo da radi po svojem i 

da naše općinsko dobro devastira, a  samim time i otežava promet. Molim da se više angažira 

komunalni redar i da provjeri situaciju i navodno da je glavni put u potpunosti devastiran. Žale 

se ljudi na samu aktivnost MO II, vjerojatno i na samog predsjednika da se jako malo sastaju, 

a to su sve teme koje bi se mogle riješiti unutar Mjesnog odbora, također se žale ljudi da je 

izrazito neaktivan Mjesni odbor pa molim da se razmotri i ta situacija.  

Načelnik – što se tiče poljoprivrednika i tog puta komunalni redar je izašao istog trenutka kad 

je to bilo prijavljeno na teren te se radi o putu služnosti, a ne o putu u vlasništvu Općine 

Maruševec. Što se tiče aktivnosti MO II, za njihove sastanke nisam siguran da se ne održavaju 

tako često, ja sam bio na nekoliko sastanka MO, međutim više-manje se sve dogovorilo što se 

treba napraviti. Vidite i sami da su uređene brojne stvari u MO II, konkretno u Jurketincu. 

Vjerujem da ćemo se iduće godine sastati te će se vidjeti što je sve napravljeno i što sve još 

treba napraviti.  

J. Kundija Gradiček – ja nisam dobila odgovor na pitanje koji sam tražila na prošloj sjednici. 

Načelnik – ispričavam se, ja sam zaboravio odgovoriti, ali s obzirom da se svaki dan vozite 

kroz Selnik i kraj toga dječjeg igrališta, možete vidjeti kako to izgleda.  

J. Kundija Gradiček – ali mene zanima kako će to u konačnici izgledati i mislim da to neće 

biti kako je MO dogovorio jer sam razgovarala sa članovima MO.  

Načelnik – imam skicu tlocrta, napravili smo onoliko koliko smo mogli, odnosno u skladu sa 

sredstvima koja smo imali na raspolaganju ali meni ljudi govore da su zadovoljni.  

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći  

  

  

                                                                DNEVNI RED  

1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 5. 

prosinca 2024.g.  

2. Donošenje Odluke o 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2024. 

godinu  

3. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Maruševec za 2024. godinu  

4. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu  
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5. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2024. godinu  

6. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području Općine Maruševec za 2024. godinu  

7. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi 

u 2024. godini  

8. Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. 

godinu  

9. Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu i Projekcija Proračuna Općine 

Maruševec za 2026. i 2027. godinu  

10. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu  

11. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec 

za 2025. godinu  

12. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2025. godinu  

13. Donošenje Programa korištenja sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2025. godinu  

14. Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području 

Općine Maruševec za 2025. godinu  

15. Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2025. godini 

16. Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2025. godinu  

17. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 2024. 

godinu  

18. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 2025.g. 

s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

19. Donošenje Programa razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa internetu  

20. Donošenje Odluke o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za 

novorođenu djecu  

21. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. na 

prijedlog Godišnjeg plana redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i 

Druškovcu za 2025. godinu  

22. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Financijskog 

plana društva za 2025. godinu 

    

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red.  
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Točka 1.   

 

Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 05. 

prosinca 2024.g. 

  

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 26. sjednice?  

  

Primjedbi i dopuna nije bilo.  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

  

  

ZAKLJUČAK  

Usvaja se zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 05. 

prosinca 2024. godine.  

  

  

  

Točka  2.  

Donošenje Odluke o 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2024. 

godinu 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku.  

Načelnik – kraj godine je te je samim time potrebno uskladiti proračun, stoga su pred vama 2. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu,  vidjeli ste po izvršenju da je 

veliki broj stavaka izvršeno, one koje nisu izvršene prebačene su u proračun za 2025. godinu 

zbog roka izvedbe, odnosno dostave konkretno vozila za DVD Maruševec i nastojali smo biti 

što efikasniji odnosno što štedljiviji što se tiče radova po pitanju zahtjeva i investicija u  

komunalnom pogledu. Ovaj drugi rebalans proračuna daleko je veći od prošlogodišnjeg čime 

uvelike doprinosi čitavi niz projekata i investicija koje smo realizirali tijekom ove godine. U 

međuvremenu nekoliko informacija smo dobili od strane Ministarstava, poput Ministarstva 

regionalnog razvoja da nam je odobreno dodatnih 10.000,00 eura za projekt, odnosno radove u 

stambenoj zoni Donje Ladanje. Isto tako nam je i ovaj mjesec stigla obavijest i ugovor od strane 

Ministarstva branitelja za projekt koji smo prijavili još u trećem mjesecu te im je malo duže 

trebalo da donesu odluku, 15.000,00 eura za izgradnju rampe kod stambene zgrade podno 

Osnovne škole u Maruševcu. 

  

U raspravi su sudjelovali vijećnici: D. Kišić, S. Cerjan, J. Kundija Gradiček, načelnik, 

predsjednik 

 

Vijećnica S. Cerjan moli da njezina rasprava uđe u zapisnik. 

 

S. Cerjan – pokušala sam pronaći u rebalansu proračuna  konta koja vidim u transparentnostima 

pa sam naišla na prazna konta te ne znam o čemu se to radi, riječ je o kontima je 3671 i 3954, 

nisam imala vremena listati dalje svih 166 stranica, ali ova dva konta sam primijetila da su 
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prazna i ne znam na što se odnose. Tako npr. konto 3671 ima isplatu 15.11., 11.000,00 eura, 

prije toga je bio konto 3954 15. studenoga 2024. sa iznosom od 8.000,00 eura, pa smo opet 

20.11. imali konto 3671 sa iznosom od 3.700,00 eura. Budući da nemamo naziva konta zanima 

me na što se ta dva konta odnose? 

A. Vincek – vi dobro znate da Općina Maruševec ima pet mjesnih odbora i svaki mjesni odbor 

ima svoj žiroračun te se ispostavljaju računi na MO I, II, III, IV, V. Općina Maruševec prebacuje, 

to se kod državnog proračuna zove proračunskim korisnicima, sa svojeg žiroračuna novčana 

sredstva na žiroračune mjesnih odbora kako bi se iz žiroračuna mjesnog odbora isplatilo npr. 

Markom-u koji je kopao kanal u Selniku, a to je MO II. 361 je prijelazni račun, novac dođe na 

žiroračun npr. MO II i sa toga računa se plaća račun Markom-a, a razlika koja ostaje se natrag 

prebacuje na redovni žiroračun Općine.  

S. Cerjan – rekli ste sada da se to odnosi na proračunske korisnike, međutim u odluci o 

izvršavanju proračuna piše da Općina nema proračunskih korisnika. 

A. Vincek – mi imamo Mjesne odbore koji imaju otvorene žiroračune, iz tih žiroračuna se 

isplaćuje po svakom MO, a sve što nije utrošeno u tom MO se vraća na redoviti žiroračun.  

S. Cerjan – znači odredba u izvršavanju proračuna nije dobra budući da ste rekli da su mjesni 

odbori proračunski korisnici.    

Pročelnica – mjesni odbori nisu proračunski korisnici,  proračunski korisnici su npr. Dječji 

vrtić, knjižnica koji imaju svoje prihode, a mjesnim odborima je zakon dodijelio status pravne 

osobe i oni drugih prihoda osim prihoda iz proračuna nemaju.  

 

Predsjednik -  daje točku 2. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 8 glasova za i 3 suzdržana donosi  

  

  
ODLUKU  

o 2. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu  

 

  

Radu sjednice pridružila se vijećnica Nada Martinčević.  

 

   

Točka 3.  

Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 2 suzdržana donosi  

 

 

2. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2024. godinu 
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Točka 4.  

 

Donošenje 2. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 2 suzdržana donosi   

 

2. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Maruševec za 2024. godinu 

  

  

  

Točka 5.  

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 2 suzdržana donosi  

  

1. izmjene i dopune Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

 

Točka 6.  

Donošenje 2. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 2 suzdržana glasova donosi  

  

2. Izmjene i dopune  Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu  
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Točka 7. 

Donošenje 2. Izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne 

skrbi u 2024. godini 

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i  2 suzdržana donosi  

  

2. Izmjene i dopune  Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2024. 

godini 

 

  

Točka 8.  

Donošenje 2. Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. 

godinu 

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 2 suzdržana  donosi  

  

2. Izmjene i dopune   

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

 

 

Točka 9.   

Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu i Projekcija Proračuna Općine  

Maruševec za 2026. i 2027. godinu  

  

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku.  

Načelnik – pred vama je konačni prijedlog proračuna za iduću godinu, naknadnim okolnostima 

do kojih smo došli kad smo počeli pripremati prostorni plan uređenja Općine Maruševec, 

pokazala se potreba da se pripreme nova dva projekta i to izrada Urbanističkog plana uređenja 

stambene zone „Jurketinec - jug“ i Izrada Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

Stambene zone Donje Ladanje. Za te dvije stavke da se ugrade u proračun pripremio sam 

amandman, dakle povećanje prihoda od 32.500,00 eura u stavci prihoda - kapitalna pomoć 

državnog proračuna temeljem prijenosa EU sredstava - Ministarstvo prostornog uređenja, 

graditeljstva i državne imovine, stavka se sa 30.000,00 eura povećava za 32.500,00 i sada iznosi 

=62.500,00 eura. Na rashodovnoj strani od 32.500,00 eura u otvorenim novim stavkama 

rashoda dodane su dvije nove stavke i to: Izrada Urbanističkog plana uređenja „Jurketinec – 

jug“ u iznosu od 16.250,00 eura (str. 9 Prijedloga Proračuna) i Izrada Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja Stambene zone Donje Ladanje (str. 9 Prijedloga Proračuna). 

Prijedlog proračuna nakon tih stavki će za 2025. godinu na prihodovnoj i rashodovnoj strani 



10  

  

iznositi 5.591.345,00 eura. Proračun za 2025. obuhvaća ulaganja u komunalnu infrastrukturu, 

obrazovanje, kulturu, sport, društvene i demografske programe, uređenje i zaštitu okoliša, 

socijalne mjere. Proračun sadrži programe kojima se poboljšavaju uvjeti za mlade kao i za osobe 

starije životne dobi, a pritom da ne zaboravim na poduzetnički i poljoprivredni sektor. Stojim 

na raspolaganju za daljnja pitanja.   

 

Vijećnica J. Kundija Gradiček moli da njezina rasprava uđe u zapisnik. 

 

J. Kundija Gradiček – nigdje u obrazloženju nisam našla podatak o povećanju plaća 

djelatnicima Općine Maruševec,  a načelnik je rekao da je u planu povećanja od 44.000,00 eura 

i povećanje plaća djelatnicima Općine, pa me zanima da li je načelnik povećao osnovicu koja 

je sada 660,00 eura, a ako nije, kada to planira? 

Načelnik – ako ste čuli i ako ste pratili događaje zadnjih nekoliko tjedana onda vam je poznato 

da je Sindikat državnih službenika najavio povećanje osnovice 2+3, ukupno 5%, a to je 

uračunato u ovu masu plaća. 

S. Cerjan – ali to povećanje nema veza sa djelatnicima Općine. 

Pročelnica – načelnik treba donijeti novu odluku o povećanju osnovice. 

J. Kundija Gradiček – zanima me da li je načelnik donio takvu odluku i da li ide povećanje 

osnovice od 01. siječnja 2025.?  

Načelnik – nisam još donio takvu odluku, u idućoj godini ću donijeti odluku.   

J. Kundija Gradiček – nisam s time zadovoljna, plaće od Jedinstvenog upravnog odjela do 

komunalnog redara su ostale iste, vaša plaća je usklađena Uredbom Vlade RH i vaša neto plaća 

iznosi 3.100,00 eura, plaća od pročelnice je 1.500,00 eura i to povećanje od 44.000,00 eura 

slijedeće godine se čak ne odnosi na povećanje plaća za svih šest djelatnike, nego većinom 

samo na plaću načelnika, te bi vaša plaća po ovom izračunu bila ukupno 5.131,00 eura, gledam 

ukupni trošak plaće ne bruto iznos, što iznosi 61.583,00 eura godišnje, a ostalih šest djelatnika 

ima 142.000,00 eura. Očekivala sam da ćete radi morala donijeti odluka o smanjenju 

koeficijenta, ali to nismo dočekali. Puno previše je da imate duplo veću plaću od pročelnice 

koja ima magisterij. Da imamo izvršenje proračuna na stavci 63, ja bih rekla da može i biti 

5.000,00 eura vaš trošak plaće ali nemamo. To ne znači da ne podržavam sve ostale mjere i 

vidim da ste dignuli za udruge 6.000,00 eura pa se nadam da više neće biti propusta slijedeće 

godine i da će udruge trošiti od sredstava koja su dobila na raspolaganje. Rađe da imaju na 

raspolaganju veći iznos od iznosa sa kojim su se prijavile nego da se to kasnije knjiži na 

reprezentaciju.  

S. Cerjan – 2+3 se odnosi na povećanje vaše osnovice ali ne i osnovice za djelatnike, vi 

donosite odluku o promjeni osnovice za djelatnike, to ne znači da ćete vi donijeti odluka za 

povećanje od 5%, nažalost niste dignuli osnovicu od 660,00 eura ostalim djelatnicima. Prije par 

sjednica smo čuli da je ta osnovica na snazi dvije, možda već i sad tri godine.   

Pročelnica – ta osnovica je na snazi unazad dvije godine.  

S. Cerjan - što se tiče naknade za prijevoz na posao i s posla na koji način, tj. u kojim iznosima 

isplaćujete naknadu? 

A. Vincek – naknada za prijevoz s posao i na posao isplaćujemo prema važećem cjeniku 

Autobusnog prijevoza.  

S. Cerjan – ne plaćate po prijeđenom kilometru? 

A. Vincek – ne, ne isplaćuje se prema prijeđenom kilometru od kada postoji Općina. 

S. Cerjan – ima dobrih stvari u proračunu, možda premali iznos za opremanje stana u Donjem 

Ladanju, ali napominjem da se uvijek isplati ulagati u nekretnine jer će nam se jednog dana sve 

ono što je uloženo u stambenu zonu i vratiti, iako mnogi sa kojima razgovaram baš nisu 
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prihvatili ulaganja u stambenu zonu u Donjem Ladanju, međutim to su novci koji će uvijek biti 

vraćeni našoj Općini da li kroz prodaju nekretnina ili najam. Ne slažem se sa kapitalnom 

donacijom MUP za PP Ivanec unatoč tome što su se sve ostale općine dogovorile i što nije to 

neki veliki iznos, ali ne vidim .tome mjesto u našem proračunu. Pozdravljam sufinanciranje 

nabavke pumpi za aglomeraciju, vidim da je povećani iznos za razvoj civilnog društva te se 

toplo nadam da se iz proračuna neće više sufinancirati suhomesnati proizvodi i caterinzi za naše 

udruge. Izdavanje općinskog lista se prebacuje iz proračuna u proračun i još nismo doživjeli u 

ove četiri godine da nam je izdani općinski list, a gledajući ostale općine sve su izdale svoj 

općinski list i mislim da bi ljudi bili zadovoljni kada bi u poštanskim sandučićima našli općinski 

list pa makar i sa načelnikovom slikom na naslovnoj stranici. Bez obzira na sve i uzimajući u 

obzir povećanje načelnikove plaće ne mogu dignuti ruku za ovaj proračun.  

D. Kišić – svatko ima pravo na svoje mišljenje, te se ja moram osvrnuti na prijedlog proračuna, 

te da moja odluka o prihvaćanju ili odbijanju proračuna bude suvisla i da se zna o čemu je riječ. 

Plaća načelnika za naše uvjete je velika, međutim plaću si nije načelnik sam odredio netko ju 

je propisao, a da li je stvar kod toga u moralu ili skromnosti o tome se može raspravljati, ali ne 

znam tko će se odreći onoga što zakon propisuje. Definitivno je velika plaća, ali je takva kakva 

jest i netko propisao da je to tako. O tim parametrima nema se smisla raspravljati, ima puno 

stavaka koje je možda trebalo korigirati, ali trebalo si je dati truda, eventualno i podnijeti 

amandman, ja ga osobno sam nisam podnio, tako da nemam ni podlogu da trenutno i previše 

komentiram o tome. Podržavam projekt izrade Urbanističkog plana uređenja stambene zone 

„Jurketinec - jug“. Spominjalo se civilno društvo, vidi se pomaka na tom području, ali u 

usporedbi sa drugim sredinama, bez obzira da li je u pitanju kultura, sport itd., postoje sredine 

koje daju više sredstva za razvoj civilnog društva te molim po tom pitanju da se ubuduće 

razmišlja povećanju sredstava za razvoj civilnog društva. Neću politizirati previše oko 

proračuna, uvijek imam svoje mišljenje iza kojeg stojim, ali moram spomenuti ono što se 

dogodilo na Županijskoj skupštini, a svima je to poznato kao što vam je i poznato da je suradnja 

sa Županijom bila dobra u svim sredinama. Postupiti ću na drugačiji način i definitivno 

razmišljam na drugačiji način te nismo tako veliki političari, nalazimo se u jednoj maloj sredini 

i lijepo je reći si jedni drugima u oči što se ima na umu, možda dati i kakvu sugestiju, ali za 

politiziranje smo premala sredina. Nikad nisam odbio prijedlog proračuna, treba dati ljudima 

šansu pogotovo druge izborne godine i moram priznati da ima puno dobrih stvari u proračunu, 

istina je da svatko ima svoj način razmišljanja i bez obzira na politiku ja ću proračun podržati.  

R. Podbojec – nisam mislio da ću se složiti sa nekim iz HDZ-a, ali složiti ću se sa gospodinom 

Kišićem i drago mi je čuti njegovo razmišljanje i podržavam ga u tome da treba podržati 

proračun. Sjećam se da je gospodin Kišić znao reći da je to skup želja i ne vidim smisao niti 

svrhe da se pobija nešto što je načelnik isplanirao. Smatram da treba podržati proračun i što se 

tiče plaće načelnika smatram da je gospodin Kišić obuhvatio bit svega. Plaća je određena, nije 

si načelnik sam odredio plaću te mislim da je pogrešno raditi usporedbu između načelnika i 

pročelnice te bi svakako trebalo povećati plaću pročelnici ali isto tako si načelnik nije sam 

odredio plaću i ne bi se trebali u ovom trenutku na to fokusirati. Isto tako načelnik je odgovorio 

da namjerava slijedeće godine povećati koeficijent i nadam se da će to odraditi.  

J. Kundija Gradiček – ja ću se još jednom osvrnuti na izjavu gospodina Kišića i gospodina 

Podbojca te napominjem da znam da je riječ o uredbi kojom je određena plaća načelniku, ali 

imali smo mogućnost i smatram da je to moralna odgovornost prema drugim djelatnicima te 

načelnik može odlučiti da mu se smanji koeficijent, pa bi mu bila nešto manja plaća. Nikakve 

političke bodove ne skupljam, ali očito gospodin Podbojec smatra da sam u stranci. Načelnik 

nije obećao da će dići koeficijente djelatnicima jer on to ne može, već mi kao općinsko vijeće 

možemo podići koeficijent, a načelnik može podići osnovicu. Načelnik je na prošloj sjednici 
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obećao povećanje plaće te da mi je sada dao dogovor da je isto planirao napraviti sa 01.01.2025. 

digla bih ruku za proračun.  

R. Podbojec – imam najmanje interesa obraniti načelnika jer sam mu bio protukandidat u 

drugom krugu i molim da se to uzme u obzir, ali neka stranka koja je vladajuća na državnoj 

razini pokrene postupak na državnoj razini i neka se načelnici, gradonačelnici, župani tj. izvršna 

tijela ukinu i neka općinu vode stručne osobe na razini pročelnika. Odgovornosti su propisane.  

S. Cerjan – moram se osvrnuti na izjavu gospodina Podbojca, mi smo sada na općinskom vijeću 

i ne vidim zbog čega se spominje državna razina jer kada bi se ukinuli načelnici, gradonačelnici, 

župani onda bi se ukinula i agencija u kojoj radiš koja je također državna. Mi kao Općinsko 

vijeće imamo ovlast smanjiti koeficijent načelniku, dakle nije bitna državna razina, državna 

razina određuje osnovicu za državne službenike i javne službe. Ovlast je ovog Općinskog vijeća 

da se smanji osnovica načelniku i na račun smanjenja osnovice da se djelatnicima Jedinstvenog 

upravnog odjela poveća osnovica i plaća. Ne mogu shvatiti da pročelnica Jedinstvenog 

upravnog odjela koja radi dosta odgovoran posao ima plaću 1.500,00 eura, za druge isto znam 

ali neću reći, međutim mislim da je to stvar morala i samo da se pokaže volja da se smanji plaća 

načelniku, da mu se smanji koeficijent i da se to da djelatnicima. Još uvijek ne znamo da li će 

iduće godine ići povećanje plaće djelatnicima, znamo da je uvijek nešto obećano ali to nije 

učinjeno.  

Predsjednik – osvrnuo bih se na jednu stavku u proračunu, a to su izdvajanja za civilno društvo 

i udruge. Uvijek smo provodili to da će svaka udruga koja će napraviti iskorak biti financijski 

popraćena, ako će biti potrebno na svakom rebalansu proračuna donijeti ćemo odluku o 

povećanju sredstava. Neke udruge koje više rade, imaju veće troškove i više izdataka dobivaju 

isti iznos novaca kao i ostale udruge, nemam ništa protiv udruga, znam da udruge imaju crne 

blagajne, ali sam protiv toga da naše udruge daju donacije. Dobivaju novac iz općinskog 

proračuna, pišu projekte i na kraju daju donacije i smatram da udruga ne može davati donacije. 

Npr. vatrogasci ne mogu dati donaciju jer imaju troškove te moraju investirati i moraju se 

obnavljati. Udruga Gmajna je dobila sredstva iz općinskog proračuna i daje donacije Župi i 

školi te smatram da iduće godine Udruga Gmajna ne smije uzimati novac iz općinskog 

proračuna jer očito ima višak sredstava, a ima udruga kojima su novci potrebni. Znam da je to 

želja da se pomogne nekome, ali se na taj način naše udruge ne bi trebale ponašati jer Omladinac 

Jurketinec ne može dati novce za donaciju, DVD skuplja za kombi te isto ne može dati donaciju, 

Kuburaška udruga također ne može dati donaciju kao ni branitelji. U idućem periodu bi takva 

praksa trebala prestati jer ako se to neće dogoditi morati će se rigoroznije kontrolirati troškovi 

koje proizvode udruge i za koje se na kraju traži opravdanje.  

M. Možanića – donacije koje mi doniramo su prikupljene uvijek na biciklijadi koja je 

humanitarnog karaktera.  

Predsjednik – za biciklijadu Udruga dobiva novac, znači biciklijada je u programu.  

M. Možanić – mi svaku godinu biciklijadu opravdamo sa računima.  

Predsjednik – nisam rekao da ne opravdate biciklijadu ali ne možete ako već tražite novac iz 

općinskog proračuna davati donacije.  

M. Možanić – mi smo od svakoga biciklista, a bilo ih je tristo, prikupili ukupno 1.500,00 eura 

te je jedan dio donacije jučer predan našem sumještaninu, a ostatak će se donirati obitelji Hranić. 

Donacije niste obavezne te svatko tko hoće da donaciju, ali druga stvar je provedba biciklijade 

koja je provedena i za koju ste dobili sve račune na kojim se može vidjeti za što su iskorišteni. 

Donacija je osobna stvar svakoga čovjeka i novce, koji se skupe donacijom, ne zadržavamo za 

sebe i ne zadržavamo ih u nikakvoj crnoj blagajni.  

Predsjednik – da bi se imala kontrola donacije, tada je to osobna stvar  kako ste rekli ali svatko 

tko želi dati donacije istu ne treba davati udruzi već osobno obitelji.  
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M. Možanić – ne mora, nitko nije prisiljeni na to da daje novac udruzi, tko želi može dati.  

D. Kišić – slažem se u prvom dijelu sa predsjednikom, trebali bi se odrediti kriteriji, broj 

članova u udruzi, aktivnosti kroz godinu dana tada će povećanje sredstava za udruge biti 

poštenije i vjerodostojnije. Nisam upućeni u to koja udruga koliko sredstava dobiva, ali trebalo 

bi im po kriterijima masovnosti i po broju članova ili po aktivnostima dodijeliti sredstva.  

Načelnik – hvala svima na komentarima, sugestijama te me veseli da su više-manje svi 

zadovoljni sa proračunom osim vezano za stavku plaće. Razgovarao sam sa zaposlenicima i 

dogovorili smo se oko povećanja plaće koje će biti u prvoj polovici iduće godine i smatram da 

oko toga ne postoji ništa sporno. Drago mi je da imamo djelatnike koji su spremni u bilo kojem 

trenutku odraditi ono što se od njih traži. O plaći načelnika neću puno govoriti niti želim da to 

bude jedina tema proračuna. Trebamo se usredotočiti na projekte i investicije koje planiramo 

iduće godine i naravno na socijalne i demografske stvari koje smo povećali, a kada se govori o 

udrugama nikad više sredstava nisu dobivale nego što sada dobivaju. Upravo Udruga Gmajna i 

po brojnosti i po količini projekata i po realizaciji, npr. biciklijade dobila je, rekao bih sa svoga 

aspekta, premalo sredstva. Udruga Gmajna i Kuburaška udruga Maruševec su se u dogovoru 

odrekle jednog dijela svojih sredstava da bi ostalim udrugama izašle u susret sa više sredstava 

te se nadam da se takva situacija neće više ponoviti iduće godine i upravo iz tog razloga su 

povećana sredstva. O moralnim pobudama i moralnim pitanjima i skromnosti radije se ne bih  

osvrnuo jer imam o tome dosta toga za reći ali ipak je ovo rasprava o proračunu Općine 

Maruševec, a ne o moralnim vrijednostima itd. Šteta što se te moralne vrijednosti nisu 

spominjale prije kad je plaća bila onakva kakva je bila, ali to su već svi zaboravili. Vezano za 

stambenu zonu i same investicije, gospođa Cerjan je rekla da postoje ljudi koji nisu baš sa time 

zadovoljni, moram reći da sam razgovarao sa velikim brojem stanovnika Donjeg Ladanja te 

smo održali i skup sa njima te nitko nije rekao da je nezadovoljna što će se napokon urediti 

prometnice i staviti u funkcije njihove građevinske čestice kojima to do sada nije bilo moguće. 

Vezano za donaciju MUP-a, razumijem da vam možda nije zbog teritorijalne konfiguracije i 

samog smještaja Policije to baš prihvatljivo, ali smatram da im moramo izaći u susret jer su 

policijski službenici uvijek dostupni kada nam zatrebaju, pogotovo kada su neke neželjene 

situacije i kada njihovo matično Ministarstvo nema baš sluha za njihove potrebe tada su tu 

jedinice lokalne samoupravi kojim neće biti problem pomoći oko uređenja njihovog radnog 

mjesta. Ne bih želio uspoređivati općinu sa planiranim proračunom od 5.500.000,00 eura sa 

proračunom županije od astronomskih 256.000.000,00 eura, pogotovo ako je županija nadležna 

za neke stvari o kojima sam govorio i kojima je trebalo biti mjesto u proračunu, a što nisam 

primijetio, posebno ako se radi o mobilnim interventnim timovima koji rade na području naših 

škola. Ne bih htio ulaziti dublje u tu tematiku, nije to bio nikakav politički performans, već o 

tim stvarima o kojima sam govorio slušamo već duže vrijeme, dolazi do tragedija u školama, a 

mislim da bi interventni timovi trebali funkcionirati da bi se tragedije mogle spriječiti. Hvala 

svima na podršci i onima koji neće podržati proračun te je i to određena poruka meni osobno.  

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 9 glasova za i sa 3 glasa suzdržana donosi  

  

Proračun Općine Maruševec za 2025. godinu i  Projekcija Proračuna Općine 

Maruševec za 2026. i 2027. godinu  
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Točka 10. 

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu  

 

U raspravi su sudjelovale vijećnica S. Cerjan i pročelnica.     

 

Predsjednik -  daje točku 10. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 9 glasova za i 3 suzdržana donosi  

  

ODLUKU  

o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu  

  

 

Točka 11.  

Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine  

Maruševec za 2025. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 11. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 11 glasova za i 1 suzdržan donosi  

  

Program građenja komunalne infrastrukture na  području 

Općine Maruševec za 2025. godinu  

  

 

Točka 12.  

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine  

Maruševec za 2025. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 12. na glasanje  

  

Općinsko vijeće  jednoglasno donosi  

  

Program održavanja komunalne infrastrukture na  području 

Općine Maruševec za 2025. godinu  
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 Točka 13. 

Donošenje Programa korištenja sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2025. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 13. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Program korištenja sredstava od naknade za  zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2025. godinu   

 

  

Točka 14.  

Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području   

Općine Maruševec za 2025. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 14. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Program javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima  na 

području  Općine Maruševec za 2025. godinu  

 

 

 

Točka 15. 

Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2025. godini  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 15. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

  

Program  raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2025. godini  

 

 

 

 

   

  



16  

  

Točka 16.  

Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2025. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 16. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Program  utroška šumskog doprinosa za 2025. godinu   

 

 

Točka 17.  

Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite  na području Općine Maruševec za  

2024. godinu  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 17. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Analizu stanja sustava civilne zaštite  na  području 

Općine Maruševec za 2024. godinu  

  

  

 Točka 18.  

Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2025.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 18. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području  Općine Maruševec za 2025.g. s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

  

 Točka 19.  

Donošenje Programa razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa internetu 

  

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – u materijalima ste dobili Odluku, isto tako i Pismo namjere koje je poslala 

Infrastruktura vezano uz uvođenje širokopojasnog pristupa internetu na području Općine, na 
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principu susjednih općina i gradova kao što su Prelog, Jalžabet, Trnovec Bartolovečki, Grad 

Ivanec, Mala Subotica, Šenkovec. Pred vama je odluka i da Općina Maruševec sudjeluje u 

podmirivanju troškova priključaka za kućanstva na našem području. Znači da će investitor moći 

omogućiti našim korisnicima odnosno kućanstvima brzi Internet i tu bi Općina kao jedinica 

lokalne samouprave našim stanovnicima izašla u susret sa sufinanciranjem priključaka u visini 

od 200,00 odnosno 300,00 eura ovisno o tipu priključka.  

 

U raspravi su sudjelovali vijećnik D. Kišić, predsjednik, vijećnica J. Kundija Gradiček, 

načelnik.    

  

Predsjednik -  daje točku 19. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

PROGRAM 

razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa internetu  

  

 

Točka 20.  

Donošenje Odluke o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za 

novorođenu djecu  

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 20. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

ODLUKU 

o visini, te načinu dodjele i isplate jednokratne novčane pomoći za novorođenu djecu  

 

 

Točka 21.  

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. 

na prijedlog Godišnjeg plana redovnog i investicijskog održavanja groblja u 

Maruševcu i Druškovcu za 2025. godinu 

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 21. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  
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ZAKLJUČAK  

o davanju suglasnosti Upravi groblja – „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg 

plana redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2025. 

godinu  

 

 

I. 

Daje se suglasnost „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana redovnog i investicijskog 

održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2025. godinu.  

 

II. 

Godišnji plan redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2025. 

godinu sastavni je dio ovog Zaključka.  

 

III. 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

 Točka 22.  

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti „Markom“ -u d.o.o. na prijedlog 

Financijskog plana društva za 2025. godinu  

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 22. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti „Markom“ -u d.o.o. na prijedlog Financijskog plana društva za 

2025. godinu 

 

 

 I.  

Daje se suglasnost „Markom“-u d.o.o. na prijedlog Godišnjeg plana prihoda i rashoda za 2025. 

godinu.  

 

II.  

Financijski plan „Markom“-a d.o.o. za 2025. godinu sastavni je dio ovog Zaključka.  

 

III.  

Zaključak stupa na snagu danom donošenja.  
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Sjednica je završila u 20,10 sati.  

                  

  

  

  

  

VODITELJICA ZAPISNIKA                      PREDSJEDNIK                                                                                                        

OPĆINSKOG VIJEĆA  

  

____________________                                                                    _________________                                 

Spomenka Belcar                                                                                                Damir Šprem    


